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Svar på spørgsmål  
om antibiotikaforbrug  
og kalve – og vind et par 
flasker rødvin

Det ta’r  kun 5 min.
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Scan QR-koden  
og kom direkte til undersøgelsen



De væsentligste sygdomsmæssige årsager til forbruget af anti-
biotika til kalve er fortsat behandling af diarré blandt småkalve 
i malkekvægsbesætninger og behandling af luftvejsinfektioner 
blandt slagtekalve. 

I projektet ’Knæk antibiotikaforbruget til kalve og ungdyr  
– en fælles udfordring’ har SEGES Innovation gennem de sidste 
tre år via en række forskellige indsatser arbejdet for skabe større 
bevidsthed om – og ansvar for – brugen af antibiotika.

Vi ved, at besætningsdyrlægerne har stor indflydelse på, hvordan 
besætningerne vælger at takle problemerne. Derfor er vi meget 
interesserede i at høre om dine erfaringer og holdninger til brugen 
af antibiotika.

Vi har ved projektets start udsendt et tilsvarende 
spørgeskema.  Vi håber, at du vil bruge 5 minutter 
på besvarelsen. 

Kære Kvægdyrlæge  

Projektet Knæk antibiotikaforbruget til kalve og ungdyr er støttet af:

Tak for  
hjælpen!

segesinnovation.dk


